14

CLEAN OUR SEAS 清潔我們的海洋



具體要求

- 1.了解海洋生物
- 2.謹記:垃圾最終會進入水體
- 3.拒絕不必要的塑料製品
- 4.購買可持續的魚類和海鮮水產
- 5.要求領導者採取行動,終結海洋汙染

Specific Asks

- 1.Learn about life in our seas and oceans
- 2.Remember that litter ends up in the water
- 3.Say no to unnecessary plastic
- 4. Buy sustainable fish and seafood
- 级结海洋汗汍 5.Demand leaders end ocean pollution

15I

LOVE NATURE 熱愛自然

具體要求

- 1.發現大自然的奧妙
- 2.保護當地原生動植物
- 3.絕不購買瀕危野生動植物製品
- 4.支持那些保護和修復大自然的企業
- 5.為遭受威脅的森林和自然區域發聲

Enocific Acks

- 1. Discover the wonders of the natural world
- 2. Protect native plants and animals
- 3.Never buy products made from endangered wildlife
- 4.Support companies that protect and
- 5.Speak up for threatened forests and natural places



MAKE PEACE 平和相待

05

具體要求

- 1.了解並運用自己的權利
- 2.仁厚寬容
- 3.抵制權力腐敗和濫用
- 4.支持社會幫扶機構

Specific Asks

- 1.Learn about and use your rights
- 2.Be kind and tolerant
- 3.Resist corruption and abuse of power
- 4.Support the institutions that support people 5.Stand up for fairness and peace
- 5.主持公道、捍衛和平

COME TOGETHER 團結起來



具體要求

- 1.了解並分享可持續發展目標
- 2.支持可持續發展帶頭人
- 3.珍視已經取得的進步
- 4.融入並自願參與本社區的事務
- 5.助力實現更美好的明天

Specific Asks

- 1.Discover and share the Sustainable Development Goals
- 2. Support those who bring us together
- 3.Celebrate the progress we've already made 4.Get involved and volunteer in your community
- 5.Help make tomorrow better than today

SDGs 是聯合國於 2015 年,基於和

SDGs 是聯合國於 2015 年,基於積極實踐平等與 人權,提出了17項永續發展目標及169項追蹤指標,包 含「經濟成長」、「社會進步」與「環境保護」三個面向, 作為未來15年內(2030年以前),各國應積極發展的指導原則。

Sustainable Development Goals

2018年9月,聯合國「永續消費與生產十年計畫」(UN 10YFP)和永續顧問公司Futerra發布一套將SDGs落實於個人生活中的工具「好生活目標(#GoodLifeGoals)」,鼓勵透過個人行動與日常實踐,以協助SDGs早日實現。Good Life Goals提出85項個人日常生活中能夠實踐的永續行動,這些新的生活目標強調了所有人,無論是個人還是社區,是營利組織還是非營利性組織,對於改變未來都扮演著重要的角色。

本次展示「好生活目標 (#GoodLifeGoals)」,藉這些日常 行動目標,除促進社會大眾實踐外,期使民間團體在 各項目標中,創建更多符合性別平權的創新 行動。

The 17 Sustainable Development Goals (SDGs)
are the heart of the 2030 Agenda for Sustainable
Development adapted by the United Nation in 2015. With its 17
goals and 169 indicators, SDGs has become the guideline for every
country to speed up the realization of social progress, economic growth
and environmental protection by 2030.

In September 2018, the United Nations' 10YFP Sustainable Lifestyles and Education programs (UN 10YFP) and Futerra, a sustainability consultancy, launched "Good Life Goals (#GoodLifeGoals)." This toolbox proposes 85 sustainable actions to call for implementing SDGs through individual actions in everyday life. The Good Life Goals emphasize the significant role every single person, every community, every business and every NPO plays in changing the future.

This exhibition, by showcasing Good Life Goals, aims not only to encourage people to take daily actions for a better future, but also to inspire civil society to initiate more innovative and gender-responsive solutions in achieving SDGs.

#GoodLifeGoals

關於財團法人婦女權益促進發展基金會

本會由行政院婦女權益促進委員會決議,責成內政部捐資十億元成立,希望開啟民間和政府的對話窗口,建構性別資訊與資源的交流中心。本會董事、監察人由部會首長、社會專業人士、婦女團體代表共同擔任,並以落實婦女權益、推動性別主流化為主要任務,2008年3月8日台灣國家婦女館完成籌設後,本會接受委託經營管理。

本會以促進婦女權益為目的,辦理事項包括婦女相關政策、法令、計畫之研議,婦女權益問題之研究與諮詢,婦女權益宣導與相關人員訓練等,期有助於我國婦女權益之整體發展。

FOUNDATION FOR WOMEN'S RIGHTS PROMOTION AND DEVELOPMENT

In 1999, the Foundation for Women's Rights Promotion and Development was established to serve as a bridge between the government and the civil society, and to build a resource center for women in Taiwan.

The foundation is comprised of chiefs from ministries engaged in women's issues, advocates from women's groups, professionals and scholars. We are dedicated to promoting women's rights and has conducted gender equality on the following issues:

- Promote gender mainstreaming and gender resources kits
- Enhance women empowerment and education
- Develop women / network through various platform
- Engage in international exchange and participation

In the future, we will continue to promote women's rights and establish a society of gender equality and mutual respect.



www.taiwanwomencenter.org.tw

10050 臺北市中正區杭州南路一段15號9樓 T:+886-2-23567000 F:+886-2-23567838 9F., No.15, Sec. 1, Hangzhou S. Rd., Zhongzheng District, Taipei City 100, Taiwan



一 SDGs日常實踐 — 好生活目標



